
 

GRUNDEJERFORENINGEN “SANDHAGEN”  

 

Sandhagen den 14.10.17 

REFERAT AF BESTYRELSESMØDE DEN 07.10.17 KLOKKEN 09.30 

(Hos Bjarne; Sandhagen 33) 

 

Til stede: Jens Foldager, Helen Clausen, Bent Jensen, Niels Thøgersen, Birgit Paulsen og Bjarne Rasmussen. 

Afbud: Karl Jeremiassen. 

 

1. Orientering fra formand m.fl. 
Bjarne har deltaget i mødet formandsmødet for de 9 grundejerforeninger under Kisserup Vandværk . 
Af fælles interesse kan nævnes, at der er kommet nye krav. Vandet må ikke længere være synligt på 
vandværket. Alle måler-brønde er blevet GPS kortlagt, og der er alarmer på alle kildesteder. Alarmen 
går, hvis låsen ødelægges. Der tages prøver for pesticider. 
Ejeren af Løserupvej 55 ønsker at udvide sin svinebesætning og har ansøgt Holbæk Kommune. Ingen 
af formændene havde principielt noget imod udvidelsen, men der var enighed om, at Holbæk Kom-
mune skal stille de nødvendige miljømæssige krav. 
Bestyrelsen vil undersøge, om vi kan få noget mere holdbart vejmateriale, og så skal vedligeholdelsen 
af Svovlsbjergvej drøftes med ejerne af matr. 11a og 11b. 

2. Regnskab og budget – aktuel status 
Vi bruger ikke mange penge. Der er godt 29.000 kr. i kassen. Bestyrelsen udsender påmindelse om be-
taling af kontingent i januar 2018. 

3. Legitimering til Danske Bank i forbindelse med Helens overtagelse af opgaven som kasserer. 
Bestyrelsen har besluttet at blive i Danske Bank. Det er den billigste løsning, og efter oprettelse af en 
”foreningsafdeling” går kommunikationen væsentlig nemmere. 

4. Vedtægterne i papirudgave 
De nye vedtægter, som blev sendt ud til medlemmerne den 18. august, vil blive trykt i en papirudgave. 
Bestyrelsen har indhentet priser, og de er meget rimelige. 

5. Fælles arbejdsdag lørdag den 4. november 
Der afholdes fælles arbejdsdag klokken 10.00 lørdag den 4. november 2017. Bestyrelsen udsender en 
påmindelse, når dagen nærmer sig. 

6. Vedligeholdelse af grøften mod øst. 
På generalforsamlingen den 24.06.17 blev spørgsmålet om vedligeholdelse af den rørlagte del af grøf-
ten rejst. Bestyrelsen er i gang med at undersøge reglerne på området. 

7. Næste møde. 
I begyndelsen af det nye år. 

8. Eventuelt. 
Intet under dette punkt. 

 

 

Med venlig hilsen 

Bjarne Rasmussen 

Formand 


